

## Subscribe to Voix d'Exils: one click is enough to receive alerts

The online social media moderated by migrants from the Occupation Program Communication of EVAM has a system that allows the users to stay informed of the latest articles published.

Would you like to be notified of new publications from Voix d'Exils? Nothing could be simpler and more efficient than using the e-mail subscription service. At the top right on the home page of the blog is a field called "Suivez-nous". To register, simply enter your email address in the proper field and click on "s'abonner!".

<http://voixdexils.ch/>



## Abonnez-vous à Voix d'Exils: un clic suffit pour recevoir les alertes

Le média social en ligne animé par les migrants du Programme d'Occupation Communication de l'EVAM dispose d'un système qui permet d'être informé des derniers articles parus.



Ceux et celles qui souhaitent s'informer des dépêches de Voix d'Exils peuvent utiliser le service d'abonnement courriel. Sur la page d'accueil du blog en haut à droite figure un lien vers notre rubrique « [Suivez-nous](#) ».

<http://voixdexils.ch/>

Omar Odermatt

Responsable de la rédaction